
 

                                                                                                     Krobia, dnia 8 czerwca 2009 r. 

 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXV/2009 
  
                  z   XXXV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  1 czerwca 2009 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   18.15 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14, nieobecny radny M.Duda. 

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

3. Andrzejewski Jakub        - Sekretarz Gminy Krobia.  

                    4.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.   

                    5.   Woźniak Jacek                 - radca prawny.                 

                    6.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXIII i XXXIV sesji.   

      4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :      

       

 a) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Krobia przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

 b) przekształcenia Przedszkola Samorządowego w Krobi, 

 c) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w szkołach, zasad zwalniania od obowiązku realizacji zajęć, oraz                

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych pedagoga szkolnego, psychologa i logopedy, oraz 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Krobia,  

 d) zmiany Uchwały Nr XLVI/321/2006  Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 6 lipca 

2006r.w sprawie  uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Krobia, 

 e) przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego Krobia 

Miasto IV, 

 f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości położonej w Ciołkowie, 



 2 

 g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

 h) zmiany Uchwały Nr XXXII/278/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 

2009 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego  w zakresie podjęcia 

inwestycji pn: „Moje boisko ORLIK 2012”, 

 i) zaciągnięcia zobowiązania finansowego w zakresie realizacji inwestycji                     
pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum                 

w Krobi”, 

 j) emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 

 k) zmiany Uchwały Nr XXXIII/281/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  16 kwietnia 

2009 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia 

poręczenia wekslowego, 

 l) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok. 

            

      9.   Wolne głosy i wnioski. 

 10.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

11.   Zakończenie.  
               

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, 

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji                         

i stowarzyszeń oraz pozostałych zaproszonych gości.       

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych, nieobecny :                   

R. Danek, M. Duda wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał.   
      

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
    
      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XXXIII i XXXIV sesji.   

      E. Dopierała :  w protokole z XXXIV sesji na str. 3 w pkt 3 napisano, że Komisja Rewizyjna 

występuje z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi za 2007 rok, a powinno być 

za 2008 rok.  

Protokół  przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz : sprawę dot. możliwości uruchomienia dyżuru apteki w dni wolne od pracy oraz 

remontów dróg przekazano do Zarządu Powiatu Gostyńskiego. Wpłynęła odpowiedź                       

w sprawie naprawy ul. Miejsko Góreckiej.       
       
      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

R. Olejniczak : zgłaszam potrzebę wykoszenia trawy przy drodze wojewódzkiej nr 434 na 

odcinku Krobia – Gostyń.  

Droga gminna w Starej Krobi na tzw. zapłociu jest tak uszkodzona, że brak możliwości 

korzystania z niej. Konieczne byłoby jej wyrównanie.  Proszę  interwencję w tej sprawie.  

L. Bem : 

1. Zrealizowano remont drogi Sułkowice – Wymysłowo tylko na odcinku we wsi. Kiedy 

będzie wykonywany dalszy etap tego remontu?  

2. Proszę o informację, kiedy będzie remontowana ul. Miejsko Górecka w Krobi. 

3. W związku z  tym, że przy stawie na ul. Miejsko Góreckiej zostały wycięte drzewa, proszę       

o informację czy wydano pozwolenie na dokonanie tej wycinki. 

4. Na osiedlu w Krobi, przy ulicach: Grunwaldzka, Kopernika, Odrodzenia powstał zakład 

wulkanizacyjny, przy którym znajdują się duża ilość opon. Czy w tym miejscu może taki 
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zakład funkcjonować oraz czy właściciel posiada zezwolenie na jego prowadzenie? W pobliżu 

tego zakładu znajduje się stodoła oraz budynki mieszkalne, które zagrożone mogą być 

powstaniem pożaru.  

      Na salę obrad przybył radny  R. Danek.  

I. Jóźwiak : 1. Jeśli posiadamy plan, to proszę o jego przedstawienie, a jeśli nie to proszę                          

o przygotowanie planu przesadzania drzew i krzewów, które będą musiały być usunięte                 

w związku z budową obwodnicy Krobi.  

2. Sprawa dotyczy drogi tzw. kokoszyńskiej. Niektóre pola są w różnych np. 4 m odległości od 

drogi. Proszę o określenie obliczenia, także kosztów dokąd rolnicy mogą prowadzić uprawy.  

Tak bliskie prowadzenie upraw, brak odwodnienia drogi nie rokuje trwałości tej drogi. 

J. Bujakiewicz : proszę aby Urząd wystąpił z zapytaniem do PZD, czy zakończono naprawę 

drogi powiatowej w rejonie Gogolewo – Chwałkowo. Wykonano bowiem naprawę drogi                 

z Chwałkowa do Gogolewa, natomiast odcinek od tej właśnie drogi w kierunku do 

Skoraszewic, tzn. do granicy Gminy nie został zrealizowany. Czy zapomniano o tym odcinku?, 

proszę o wyjaśnienie.  

2. Na terenie Gminy Pępowo od Skoraszewic do granicy Gminy Krobia położono w ubiegłym  

roku nowy dywanik, natomiast od granicy do skrzyżowania z drogą Chwałkowo – Gogolewo, 

mimo, że ubytki są znacznie większe, nie wykonano remontu. Proszę o wystąpienie do PZD                

o wyjaśnienie zasadności takich napraw.   

3. Sprawa dot. drogi do osiedla w Gogolewie. Ponieważ wykonywana będzie naprawa tej drogi 

można rozważyć na ten okres utwardzenie odcinka drogi równorzędnej od skrzyżowania                  

w rejonie zabudowań p. Nowaka. Będzie to droga alternatywna, która pozwoli może lepiej 

funkcjonować niż obecna droga. Uważam, że nie byłby to duży koszt, a poprawiłoby to dojazd 

do osiedla.   

R. Danek : zgłaszałem jakiś czas temu interpelację dot. zabezpieczenia stawu w Posadowie               

i nic się w tej sprawie nic nie dzieje. Proszę o zabezpieczenie stawu poprzez zamontowanie 

balustrady.  

Z. Polowczyk : mieszkańcy ul. Żeromskiego w Krobi zgłaszają brak oznaczenia tej ulicy.  

Proszę o zwrócenie uwagi na oferowane usługi  Podstawowej Opieki Zdrowotnej naszym 

mieszkańcom w Ośrodku Zdrowia w Krobi. Niestety funkcjonowanie pomocy lekarskiej 

kończy się ok. godz. 13-tej, a w następnych godzinach pacjenci muszą udać się do                     

GOS-MED-u   w Gostyniu.  
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

2.05. udział w uroczystościach z okazji Święta 3 Maja. 

8.05. udział w uroczystościach związanych rocznicą zakończenia II Wojny Światowej. 

12.05. posiedzenie wspólne Komisji Rady Miejskiej. 

13.05. majówka dla organizacji pozarządowych. 

15.05. udział w Święcie Patrona w ZSPiG w Krobi. 

19.05. posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

20.05. udział w zebraniu sprawozdawczo - wyborczym  ZKRPiBWP koło Krobia, 

podsumowanie działalności za okres 2007-2008. 

23.05. udział w II Turnieju samorządowym piłki nożnej o puchar Starosty Gostyńskiego,                  

II miejsce uzyskała reprezentacja Gminy Krobia.  

25.05. interwencja w sprawie organizacji ruchu wokół ulic położonych przy realizowanej 

budowie obwodnicy miasta. 

26.05. udział w posiedzeniu Komisji Budżetu. 

27.05. udział w spotkaniu z okazji Dnia Samorządowca w Poznaniu organizowanym przez 

Marszałka Województwa oraz Związek Powiatów i Gmin Województwa Wielkopolskiego.  

28.05. posiedzenie wspólne Komisji Rady Miejskiej. 

31.05. udział w uroczystości z okazji 75 lecia powstania OSP w Starej Krobi. 
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1.06. udział w posiedzenie Komisji Budżetu.  
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

            K. Perdon : Statut Związku Edukacyjnego Gostkowo – Niepart  został zarejestrowany, wkrótce 

będzie opublikowany w Dzienniku Urzędowym WW. Czy opracowano harmonogram 

czynności związanych  z  rozpoczęciem jego funkcjonowania?  

            Burmistrz : rozpoczęte zostały uzgodnienia z Gminą Miejska Górka w tym temacie. 

Prowadzone są konsultacje w zakresie zatrudnienia nauczycieli, liczby oddziałów oraz 

funkcjonowania tych placówek. Do 22 czerwca zaplanowano termin uzgodnień                                   

i przygotowanie uchwał niezbędnych do przyjęcia przez Rady na sesji czerwcowej dot. 

obwodów szkolnych, wyznaczenia przedstawicieli do związku. Następnie szkoła zostanie 

zgłoszona do kuratorium, a po podjęciu przez związek uchwały powołującej szkołę rozpoczęta 

będzie procedura likwidacji szkoły w Nieparcie i przedłożony zostanie projekt uchwały                   

w sprawie likwidacji tej szkoły. Na okres jednego roku powołany zostanie dyrektor tej szkoły.  

 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Krobia przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

E. Dopierała : uważam, że należy wyjaśnić zapis w pkt 4 w paragrafie 3. 

Skarbnik : jest to błąd pisarski, należy wykreślić sformułowanie „przy Zespole Szkoły 

Podstawowej Filialnej w Nieparcie”. 

K. Perdon : te dwie miejscowości od lat przypisane są do Krobi. Czy nie będzie sytuacji 

konfliktowych ze strony rodziców dzieci uczęszczających do tych oddziałów, że zarządcą jest 

inne przedszkole?  W opinii Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  zapisano żeby zaproponować 

inne rozwiązanie dla dzieci, które nie zostały przyjęte do przedszkola.        

Burmistrz : jest to podyktowane zapisem Statutu przedszkola, że nie może być więcej niż 6 

oddziałów.  W roku ubiegłym Kuratorium Oświaty wskazało, że należy  to zmienić. Rodzice 

dzieci z tych miejscowości nie zgłaszali uwag odnośnie zmian organizacyjnych  Ze względu na 

odległość oddziałów oraz ich liczbę możliwe będzie powołanie v-ce dyrektora przedszkola. 

Zgłoszoną poprawkę w § 3 pkt 4 przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XXXV/286/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Krobia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych                

w szkołach podstawowych; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

b) przekształcenia Przedszkola Samorządowego w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

K. Perdon : w § 2 odnośnie majątku ruchomego zapisano, że zamierza się go przekazać. Czy 

jest to zapis prawidłowy? 

Burmistrz : przekazanie następuje na podstawie odpowiednich dokumentów, należy to do 

kompetencji Burmistrza.  

Radca prawny : zapis jest prawidłowy, jest to kompetencja Burmistrza. Natomiast jeśli byłaby 

mowa o zbyciu, to należy to w uchwale zapisać, a ta sytuacja dotyczy przekazaniem obiektu 

jednostce organizacyjnej.   

A. Miałkowski : jest jeden lapsus w tej uchwale, być może tak to powinno być. Z jednej 

strony likwiduje się oddział zamiejscowy w Żychlewie i Potarzycy, a nie jest to prawdą                  

w kontekście uzasadnienia i uchwały. Być może sprzeczność ta nie przeszkadza, ale dla mnie 

to nie jest likwidacja, jest to przemieszczenie oddziałów.    

Burmistrz : zgodnie z ustawą o systemie oświaty w przypadku zmiany polegającej na 

przekształceniu musi być przeprowadzone postępowanie dot. likwidacji przedszkola, jest to 
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konsekwencja zapisów tej ustawy. Faktycznie nie ulega ono likwidacji tylko przekształcenia 

organizacyjnego zarządcy tego przedszkola. 

Skarbnik : w podstawie prawnej uchwały zawarto  przepisy dot. likwidacji i  przekształcenia.  

Uchwałę Nr XXXV/287/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

przekształcenia Przedszkola Samorządowego w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało                

14 radnych.  
 

c) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, zasad zwalniania 

od obowiązku realizacji zajęć, oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych pedagoga szkolnego, psychologa i 

logopedy, oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone 

dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Salę obrad opuścił radny  J. Bujakiewicz.  

Ł.  Kubiak : czy prawidłowy jest zapis w § 1 ust. 1 pkt 2? 

K. Perdon : prawidłowy.  

Uchwałę Nr XXXV/288/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie  

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach, zasad zwalniania od 

obowiązku realizacji zajęć, oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych pedagoga szkolnego, psychologa i logopedy, 

oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk                

o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
 

d) zmiany Uchwały Nr XLVI/321/2006  Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 6 lipca 2006r.               

w sprawie  uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Na salę obrad przybył radny J. Bujakiewicz.  

Uchwałę Nr XXXV/289/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XLVI/321/2006  Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 6 lipca 2006r.w sprawie  

uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Krobia; przyjęto 

jednomyślnie; głosowało 14 radnych.    
 

e) przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego Krobia        

Miasto IV.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXXV/290/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto IV; 

przyjęto jednomyślnie; głosowało 14 radnych.    
 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości położonej w Ciołkowie.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXXV/291/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości położonej w Ciołkowie; przyjęto 

jednomyślnie; głosowało 14 radnych.    
 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  
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Uchwałę Nr XXXV/292/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; przyjęto jednomyślnie; głosowało 14 radnych.    

 

h) zmiany Uchwały Nr XXXII/278/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r. 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego  w zakresie podjęcia inwestycji                    

pn: „Moje boisko ORLIK 2012”.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały wynikająca ze zmian budżetu, 

stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XXXV/293/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXII/278/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r.                    

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego  w zakresie podjęcia inwestycji pn: „Moje 

boisko ORLIK 2012”; przyjęto jednomyślnie; głosowało 14 radnych.    
 

i) zaciągnięcia zobowiązania finansowego w zakresie realizacji inwestycji                               

pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum  w Krobi”.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały, stanowiącą załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu : komisja zwróciła uwagę na zbyt duża kwotę zaciąganego 

zobowiązania na rok 2010 z uwagi na realizowane inwestycje, przede wszystkim budowę 

kanalizacji sanitarnej.  Nie jesteśmy przeciwni realizacji tego zadania, lecz jest zbyt duże 

tempo jej prowadzenia, a efekt ekologiczny przedsięwzięcia tak nie zostanie uzyskany. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała zaproponowaną autopoprawkę do uchwały. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XXXV/294/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania finansowego w zakresie realizacji inwestycji pn. 

"Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum  w Krobi; przyjęto 

jednomyślnie;  głosowało 14 radnych.    
 

j) emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

E. Dopierała :  co oznacza zapis, że wierzytelności z obligacji nie będą zabezpieczone? 

Skarbnik : istnieje taka możliwość, lecz w tej sytuacji Gmina nie musi wprowadzać 

dodatkowego zabezpieczenia tych wierzytelności.  

Uchwałę Nr XXXV/295/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; przyjęto 

jednomyślnie;  głosowało 14 radnych.    
 

k) zmiany Uchwały Nr XXXIII/281/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  16 kwietnia 

2009 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 

wekslowego.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXXV/296/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXIII/281/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  16 kwietnia 2009 roku 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego; 

przyjęto jednomyślnie;  głosowało 14 radnych.    
 

l) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: Komisja przedstawione zmiany budżetu oraz 

autopoprawkę opiniuje jednogłośnie pozytywnie.  

Salę obrad opuścił radny J. Gałęzewski. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

Uchwałę Nr XXXV/297/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie;  

głosowało 13 radnych.  
 

Ad. 9  Wolne głosy i wnioski.    
Przewodniczący Rady : jak pobierane są opłaty w związku z wprowadzonym  handlem 

obwoźnym na terenie Gminy. 

Sołtys wsi Pudliszki : istnieje problem parkowania przy drodze powiatowej ul. Wjazdowej               

w Pudliszkach. Parkujący przez dłuższy czas na tej ulicy tir uniemożliwia ruch na tym odcinku 

drogi, która jest najczęściej użytkowana.   

L. Bem : nie jest to pierwsza interwencja w takiej sprawie. W Krobi również na ulicach 

osiedlowych parkują tiry tarasując przejazd innym pojazdom. 

Przewodniczący Rady : w innych Gminach uregulowano to w drodze uchwały. 

Burmistrz : tematowi należy się przyjrzeć, wykracza to poza nasza Gminę. Komisja 

bezpieczeństwa sprawy te reguluje, a jest to temat kilkuwątkowy. 

Sekretarz : na jednym z posiedzeń pan Krzysztof użył zwrotu, że „urzędnicy rękawów sobie 

nie wyrywają”. Jeśli tak, to prosiłbym o wyjaśnienie co miał pan na myśli, jeśli dotyczy to 

pracowników Urzędu Miejskiego w Krobi.  

K. Perdon : nie poczuwam się do takiego stwierdzenia. 

Przewodniczący Rady : sesja nie jest do tego typu wypowiedzi, niektórzy z takich problemów 

budują kolejne niejasne sytuacje.   

K. Perdon : nie mam zwyczaju do takich stwierdzeń. Jeżeli pan używa takiego stwierdzenia, to 

proszę to powiedzieć. Proponuję aby ten temat wyjaśnić.  

 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz :  

Sprawa dot. drogi nr 434 zostanie przekazana do zarządcy drogi o podjęcie odpowiednich 

działań.  

Odnośnie drogi w Starej Krobi to stan jej jest znany, konieczne byłoby położenie dywanika  na 

podbudowie wg odpowiedniej technologii, zadanie to będzie kosztowne. 

Do zarządcy drogi PZD skierowane zostanie pismo w sprawie remontowanej drogi  Sułkowice 

- Wymysłowo.   

Zgodnie z założeniami budowa kanalizacji sanitarnej realna jest wg ustalonego 

harmonogramu.  W 2009 roku realizujemy część inwestycji w oparciu o środki własne, 

ponieważ nie znamy jeszcze rozstrzygnięcia w sprawie dofinansowania. Oprócz kanalizacji na 

„Heimacie” środków wystarczy jeszcze na wykonanie prac na ul. Miejsko Góreckiej,                    

ul. Wiosennej oraz prostopadłej do ul. M. Konopnickiej.   

W sprawie wycinki drzew przy stawie na ul. Miejsko – Góreckiej nie wydano żadnego 

pozwolenia i trwają działania w celu wykrycia osoby, która dokonała tej wycinki.  

W kwestii funkcjonowania zakład wulkanizacyjnego przy ul. Grunwaldzkiej podjęto 

odpowiednie działania w tym zakresie i zawiadomiono WIOŚ w Lesznie. 

Odnośnie drzewostanu na realizowanej budowie obwodnicy to nie wszystkie drzewa zostaną 

usunięte.  W miejsca drzew usuniętych dokonane zostaną nowe nasadzenia. 

Problem dróg gruntowych jest ogólnogminny, w ostatnich 30 latach nastąpiła degradacja 

gruntów.  Podjęte zostaną działania polegające na przywróceniu do stanu pierwotnego granic 

nieruchomości, które są bardzo kosztowne. Zawarte musi być porozumienie pomiędzy 

rolnikami a zarządcą drogi na realizację tego na gruntach przyległych do drogi tzw. 

kokoszyńskiej.         
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W sprawie remontów dróg Gogolewo – Skoraszewice, Chwałkowo – Gogolewo wystąpimy do 

PZD o wyjaśnienie przedmiotu wykonanych i planowanych remontów.   

Przeanalizowana zostanie sprawa odbudowy drogi do osiedla w Gogolewie.  

Uzupełnione zostanie oznaczenie ul. Żeromskiego w Krobi. 

Również sprowadzona zostanie sprawa dot. funkcjonowania opieki lekarskiej w Ośrodku 

Zdrowia w Krobi.   

 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XXXV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                   

       Aurelia Sikorska              

 

 
 


